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Datum:  3. 11. 2022 
 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE ARTER CATERINGOVÝ 
SERVIS S.R.O.  

 

Účel jednání: Zhodnocení činnosti koncesionáře Arter cateringový servis s.r.o. z hlediska kvality stravování  
 
Místo: Školní jídelna Sokolská 
 
Přítomni: A. Obrátilová, L. Haviarová, P. Dušek, P. Němečková, P. Bednář, J. Šindelář, D. Dudek, J. Macháčková, H. 
Bárová, K. Dvořáková, H. Koubková 
 
Začátek jednání:  10:45 hodin 
 
Konec jednání:   12:15 hodin 
 
P. Dušek 
Informace o  koncesní smlouvě. Koncesní smlouva je uzavírána vždy na 5 let a roce 2023 končí. Město Říčany 
připravuje výběrové řízení na novou koncesní smlouvu. 
Až bude výběrové řízení vyhlášeno, firma Arter o tom bude Odborem školství informována. Předpoklad vyhlášení 
výběrového řízení je nejpozději do ledna 2023. 
 
1. ZŠ Masarykovo nám., ředitel P. Bednář 
Připomínky k jídlům – na základě šetření na 1. stupni: 

- malé porce, někdy není na přidání (hlavně u sladkých jídel) 
- malé kousky masa 
- chybí ovoce, kompot, salát, moučníky 

Připomínky k provozu: 
- fronty u okýnka (pouze na začátku září) 
- kuchařky u výdeje moc ochotné 
- při frontě družinářky pomáhají s čipováním 
- dětem se někdy nevejdou věci na háčky – dávají to na schody a tam to potom překáží – družinářky to 

budou více hlídat 
- 2. stupeň pravidelně předbíhá 
- v týdnu 7. – 11. 11. přijede návštěva z Dánska – Arter pro ně přizpůsobí nabídku a postará se o ně 

 
2. ZŠ Bezručova, ředitel J. Šindelář 
Připomínky: 

- nedostatečná porce pro učitele 
- halušky, které byly podávány v týdnu, kdy probíhala komise, nebyly dobré 
- přístup kuchařek při výdeji – nejsou milé 

 
3. ZŠ U Říčanského lesa, ředitel D. Dudek 

- bez připomínek 
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4. ZŠ Nerudova, ředitelka J. Macháčková 
Připomínky: 

- teplota jídla předchozí den – ve 12:30 bylo jídlo studené 
- kuchařky u výdeje nezohledňují velikosti porcí B / C podle stáří žáků 
- žáci zakopávají o tašky a kabáty v mezipatře, které tam odkládají žáci 1. ZŠ 

Dotaz:  
- Dala by se zvýšit cena obědů? Tak, aby bylo více ovoce, kompotů, … 

 

MŠ Větrník, hospodářka H. Bárová 
Připomínky: 

- ráno lehce zmrzlé rohlíky – radši by častěji střídali rohlíky x chléb x housky 
- nedostatečně pestrá nabídka ovoce a zeleniny 
- děti nechtějí těstovinový salát jako odpolední svačinu 
- v MŠ jsou zvyklí na rybu ve formě FILE (kostka), filety od Arteru děti nejedí 
- dotaz na ranní svačinu v případě výletu – Odpověď: Stačí zavolat a Arter svačinu přizpůsobí. 
- prosba o zařazení Granka do teplých nápojů 

 

MŠ Zahrádka, ředitelka K. Dvořáková 
- bez připomínek, vše OK 
- pochvala – úžasné domácí moučníky 

 

MŠ Kuřátko, ředitelka H. Koubková 
- bez připomínek, vše OK 
- ryby dětem i učitelkám moc chutnají 
- prosba o Granko 
- dřív řidiči Arteru vozili jídlo se zpožděním – teď už je to v pořádku 

 

Arter, cateringový servis – A. Obrátilová, L. Haviarová 
Reakce: 

- k připomínce 1. ZŠ ohledně dostupnosti jídel na přidání – Arter vaří vždy 10-15% navíc. Ti, co chodí ze 
začátku, nemůžou dostat tolik přidáno, aby vyšlo na všechny. Přidává se více až ke konci výdeje, když je 
jistota, že zbyde na všechny. 

- k připomínce 4. ZŠ ohledně teploty jídel – Přivezená jídla mají správnou teplotu, muselo se jednat o 
výjimku. 

- k připomínce 4. ZŠ ohledně velikostí porcí – Kuchařky na to budou upozorněny a budou si to více hlídat. 
- k dotazu 4. ZŠ ohledně ceny obědů – Arter se snaží nezdražovat, lidé mají v současné době dost jiných 

výdajů. 
Informace: 

- Nově bude i v jídelně Sokolská vitrína na vzorové porce (je objednaná) 
- Prozatím se vzorové porce dělají každý den vždy před začátkem výdeje, aby kuchařky věděly, kolik čeho 

dát. 
- Nabídka toho, že by se maso dávalo jen do malého množství omáčky (aby nebylo vyschlé) a zbylá omáčka 

by byla v nádobě zvlášť. Přehlednější a jednodušší při servírování. 
- Arter je jediná jídelna v širokém okolí, ve které se dají na poslední chvíli (do 8 ráno) přihlásit / odhlásit 

obědy. 
- 2x do měsíce dávají nově Jogurtový drink 

 

DEGUSTACE 
Polévka:  Drůbeží vývar s kukuřicí 

1.   Moravský vrabec, bram. knedlík, špenát 
2.   Kuře v mrkvi, brambory 
3.   Tvarohové ovocné knedlíky 

Vše velice chutné, téměř bez připomínek. 
 
Další jednání stravovací komise bude na jaře 2023 v jídelně 3. základní školy u Říčanského lesa. 


